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Vragen van het lid Azmani (VVD) aan de Staatssecretaris van Justitie en 
Veiligheid over het bericht dat «Asielzoeker mag tweede vrouw uit Syrië halen 
in belang van kinderen» (ingezonden 5 februari 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Asielzoeker mag tweede vrouw uit Syrië 
halen in belang van kinderen»?1 

Vraag 2
Is een dergelijk verzoek in Nederland wel eens gedaan? Zo ja, hoe is in dat 
geval gehandeld? Zo nee, wat zou de lijn zijn wanneer een dergelijk verzoek 
wel zou worden gedaan? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een dergelijke vorm van gezinshereniging nooit mag 
betekenen dat bigamie in feite wordt getolereerd in ons land? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het leven in een situatie van een polygaam huwelijk 
nooit in het belang van het kind kan zijn? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat juist naar nieuwkomers toe niet alleen in woord maar 
ook in daad gehandeld dient te worden conform normen en waarden van ons 
land? 

Vraag 6
Kunt u klip en klaar aangeven dat Nederland nooit zou meewerken aan een 
dergelijke vorm van gezinshereniging?

1 https://www.elsevierweekblad.nl/buitenland/achtergrond/2018/02/asielzoeker-mag-tweede-
vrouw-uit-syrie-halen-in-belang-van-kinderen-581406/
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